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Protokół nr XVII/2012 

Z  Sesji Rady Gminy Wymiarki z dnia 27 lutego 2012 r. 

odbytej w Remizie Strażackiej w Wymiarkach 

 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Wymiarki Pan Piotr Adamek o godz.16:00 otworzył 

obrady XVII  Sesji Rady Gminy w Wymiarkach.  Na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad (na 15 radnych w sesji uczestniczyło 14 radnych - quorum pozwalające 

na podejmowanie prawomocnych decyzji) . 

W obradach uczestniczyli: 

1. Adamek Piotr 

2. Babiarz Zbigniew 

3. Bednarz Janina 

4. Cytlak Danuta 

5. Hoffman Cezary 

6. Wieczorek Joanna 

7. Kiszka Halina 

8. Kowalów Edward 

9. Kowalski Piotr 

10. Pilny Jerzy 

11. Starzec Andrzej 

12. Szkodzińska Barbara 

13. Wróbel Leszek 

14. Żółtański Czesław 

Nieobecni: 

 Janiszewski Waldemar ( nieobecność usprawiedliwiona). 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone oraz mieszkańcy. Listy obecności 

radnych i gości zaproszonych stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy nie odczytywał porządku obrad ze względu na to, iż 

radni 

otrzymali go przed sesją. Niemniej jednak wycofano z porządku obrad projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wymiarki.  Ponadto zaproponowano  wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Wymiarki dla niepublicznych zespołów 

wychowania przedszkolnego i punktów przedszkolnych oraz o przeniesienie pkt.10)wolne 

wnioski i zapytania do pkt.5).  Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Poddanie pod głosowanie zmienionego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołów z XV i XVI sesji. 

4. Wystąpienie przedstawicieli stowarzyszeń. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmieniająca uchwałę  sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu Gminy Wymiarki dla niepublicznych zespołów wychowania przedszkolnego i 

punktów przedszkolnych. 

b) ustalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2012 rok 

c) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok 

d) funduszu sołeckiego 

e) wystąpienia Gminy Wymiarki z Rady Fundacji „Lokalna Grupa Działania Bory 

Dolnośląskie” 

f) zmiany uchwały Nr XXII/168/2001 Rady Gminy w Wymiarkach z dnia 28 grudnia 

2001 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy 
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g) uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Wymiarki 2012-2016 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Wymiarki 

do realizacji projektu „Lubuski e-Urząd” 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wymiarkach 

j) zmiany uchwały budżetowej na 2012 r. 

10. Wolne wnioski i zapytania c.d. 

11. Zamknięcie obrad XVII. 

Ad.3. Zatwierdzenie protokołów z XVI i XVII sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy ktoś z Radnych wyznaczonych do 

zapoznania się z protokołami z poprzednich sesji chciałby wnieść do nich poprawki. Uwag 

nie wniesiono, oba protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. Do zapoznania się z protokołem z 

XVII sesji wyznaczono Radną Janinę Bednarz i Radną Danutę Cytlak. 

Ad.4. Wystąpienie przedstawicieli stowarzyszeń. 

Pani Joanna Kuryłowicz – Przedstawicielka Fundacji Edukacji Europejskiej:  

Od 01.01.2012 r. funkcjonowanie przedszkola przy Szkole Podstawowej w Wymiarkach 

finansowane jest w całości z dotacji z budżetu gminy. To jednak nie wystarcza na pokrycie 

wszystkich kosztów związanych z jego działalnością. Zestawienie niektórych kosztów na 

miesiąc: 

1. Wynagrodzenie dla Pani Marty – 2.200zł brutto 

2. Artykuły chemiczne– 100zł 

3. Materiały dydaktyczne – 200zł 

4. Rozliczenie dotacji – 400zł 

Dotacja na dzień dzisiejszy wynosi 149,87 zł. Średnie koszty funkcjonowanie na miesiąc 

wynoszą ok. 3.800zł. Potrzebne jest 200zł na 1 dziecko, brakuje zatem ok. 50zł/dziecko. 

Wyjściem z sytuacji jest dopłata własna rodziców do kosztów funkcjonowania przedszkola 

bądź zwiększenie dotacji z budżetu gminy.  

Pani Wójt wyjaśniła, że konieczne będzie przyjęcie nowego projektu uchwały 

przewidującego zwiększenie kwoty dotacji z budżetu gminy, a następnie zabezpieczenie do 

końca roku w budżecie kwoty 9.034 zł. 

Pan Marcin Biczewski – Prezes Lokalnej Grupy Rybackiej z Lubska: 

Pan Prezes wraz z Panią Agnieszką Domaradzką – Dyrektorem Biura , przedstawili krótką 

charakterystykę swojego stowarzyszenia. Pan Biczewski poinformował, że Łużycka Lokalna 
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Grupa Rybacka zajmuje się pozyskiwaniem środków  dla przedsiębiorców oraz gmin. 

Obecnie są w trakcie realizowania jednego z programów który zakończy się w kwietniu. 

Pozyskiwane środki mogą być przeznaczone na założenie firmy, jej rozwój bądź na 

rewitalizację gmin. Kwota dotacji wynosi od 60% do 85% przy czym ten górny pułap 

przeznaczony jest dla gmin. Można się starać o dotację do 300.000 zł.  Prezes zachęcał  

Gminę Wymiarki do pozostania członkiem stowarzyszenia oraz  informowania mieszkańców 

o możliwości udziału w projektach. Kwota dotacji uzależniona jest od tego czy o środki stara 

się osoba fizyczna czy gmina, a także od rodzaju działalności na jaką beneficjent będzie się 

starał uzyskać środku. Co więcej stowarzyszenie w odróżnieniu od większości tego typu 

organizacji w pierwszej kolejności wypłaca beneficjentom środki. Osoba ubiegająca się o 

dotacje nie potrzebuje na starcie wkładu własnego. Prezes stowarzyszenia poinformował, że 

zorganizuje spotkanie w siedzibie Łużyckiej Lokalnej Grupy Rybackiej w Lubsku dla 

zainteresowanych  mieszkańców z Gminy Wymiarki. 

Ad.5. Wolne wnioski i zapytania. 

Pan Radny-Piotr Kowalski zapytał Panią Joannę Kuryłowicz czy jest szansa wzięcia 

udziału w kolejnym projekcie dotyczącym przedszkola. Pani Kuryłowicz odpowiedziała, że 

taka szansa istnieje, ale zależy to od Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubuskiego 

czy konkurs na taki projekt ogłosi. 

Pani Radna - Janina Bednarz zapytała czy w budżecie na ten rok było zaplanowane 

przeznaczenie większych środków na przedszkole w związku z podpisaniem nowej umowy ze 

stowarzyszeniem. Stwierdziła, ze nikt z radnych nie wiedział, że projekt w którym 

wykorzystywano dotacje z UE zakończył się. 

Pani Kuryłowicz poinformowała, że były dwa wyjścia: albo gmina przejmuje 

przedszkole na własność wraz z inwentarzem albo w dalszym ciągu prowadzi je 

stowarzyszenie, które nadal trzeba dotować. Wybrano wariant drugi, przy czym 

stowarzyszenie zwróciło się o zwiększenie kwoty dotacji. Przedstawicielka Fundacji Edukacji 

Europejskiej zwróciła również uwagę na to, że dotacje nie są całkowicie wykorzystywane i 

wracają do budżetu gminy z końcem roku.  

Pan Radny – Leszek Wróbel wyraził swoje niezadowolenie mówiąc, ze Urząd Gminy 

od początku roku nie podjął jednoznacznej decyzji w sprawie funkcjonowania przedszkola.  

Pani Wójt wyjaśniła, że potrzebna kwota to ok. 9.000zł na rok. Przy czym uchwała 

Rady Gminy z 2008 r. nie daje Wójtowi możliwości zabezpieczenia większych środków w 
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budżecie. Stąd projekt uchwały wystosowany na XVII sesji w sprawie zmiany kwoty dotacji. 

Środki w kwocie 40.000zł są zaplanowane w budżecie.  

Pan Radny – Piotr Kowalski stwierdził, ze kwestie dotacji były poruszane już na 

wcześniejszych posiedzeniach Komisji przez co Radni nie powinni być teraz zaskoczeni. 

Stwierdził, że Radni nie godząc się na zwiększenie dotacji z budżetu stawiają rodziców dzieci 

uczęszczających do przedszkola w trudnej sytuacji. 

Pani Antonina Janus – Inspektor w Urzędzie Gminy Wymiarki wyjaśniła, ze kwota 

dotacji została wyliczona tak późno z tego względu, że dopiero w początkiem nowego roku 

gmina może się zwrócić do sąsiedniej gminy, która prowadzi publiczne przedszkole o 

przedstawienie ich kosztów funkcjonowania. Dopiero na takiej podstawie może być 

wyliczona kwota dotacji potrzebna dla niepublicznego przedszkola w Gminie Wymiarki. 

Pan Radny Edward Kowalów stwierdził, że przyczyną takiej sytuacji jest brak 

współpracy i komunikacji między Panią Wójt a Radnymi .  Dodał, że Pani Wójt nie daje 

Radnym możliwości współpracy i wspólnego rozwiązywania problemów nie informując ich 

na bieżąco o sprawach ważnych dla gminy, które można byłoby rozwiązać wspólnie. 

 Radny, Pan Cezary Hoffman zwrócił się do Pani Skarbnik Gminy Wymiarki z 

zapytaniem czy gmina posiada środki, które mogłaby przeznaczyć na przedszkole. Pani 

Skarbnik odpowiedziała, że obecnie się nie orientuje ale będzie starała się znaleźć potrzebną 

kwotę w budżecie. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Piotr Adamek zarządził  5-cio minutową przerwę, 

po której udzielił głosu przybyłym mieszkańcom. Jako pierwsza głos zabrała Pani Jadwiga 

Włodarczyk z Witoszyna.  Wyraziła swoją dezaprobatę wobec działań Urzędu Gminy po 

awarii wodociągu jaka miała miejsce na  jej posesji. Według niej gmina bezpodstawnie 

obciążyła ją kosztem interwencji na miejscu usterki. Dodatkowo zażądała usunięcia rurociągu 

z jej posesji w obawie przed kolejną awarią. 

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu w tej sprawie Pani mecenas Marii 

Wrońskiej, która wyjaśniła, że wszelkie koszty związane z przyłączem wodociągowym 

obciążają tego kto korzysta z wody. Pani mecenas powołała się tym samym na Ustawę o 

zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków.  

Radny Pan Edward Kowalów stwierdził, że nikt nie podpisywał umów dotyczących 

przyłączy i że na dzień dzisiejszy nie ma bez tego podstawy prawnej do obciążania 

mieszkańców kosztami napraw. Wodociąg w latach 70-tych został wybudowany, ale nie 

zostało to uregulowane prawnie i do dziś są tego efekty. 
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Radny Piotr Kowalski poprosił Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej o 

przedstawienie swojego stanowiska w tej sytuacji.  Pan Tomasz Dziok poinformował, że 

wodociąg ma ponad 40 lat i nie jest położony w sposób niezgodny ze sztuką budowlaną. Stąd 

taka ilość awarii. Obecnie przyłącza wraz z zaworami odcinającymi należą do korzystającego 

z wody i to on ponosi koszty eksploatacji i napraw. 

Radny Leszek Wróbel stwierdził, że nikt nie wypowiedział mu do dziś warunków 

użytkowania wodociągu, jakie obowiązywały przed wieloma laty między mieszkańcami a 

Zakładem Komunalnym. Według niego niezmieniona umowa nie powinna zobowiązywać 

mieszkańców do ponoszenia kosztów za przyłącze. Dodał, że jeśli Pani Włodarczyk w 

wyniku awarii nie ma dostępu do wody to obowiązkiem gminy jest zapewnienie jej dostępu 

do wody poprzez podstawienie beczkowozu.  

Przewodniczący Rady zapytał Pana Tomasz Dzioka jaki byłby koszt naprawy 

przyłącza u Pani Włodarczyk. Na to Pan Kierownik odpowiedział, że byłby to koszt w 

granicach 20zł (kupienie kształtki i połączenie), gdyż Pani Włodarczyk ma wykonane nowe 

przyłącze,  do którego jednak się nie podpięła bo korzystała w dalszym ciągu ze starego, które 

właśnie pękło. Pani Włodarczyk nie chciała jednak aby pracownicy „komunalki” naprawili tą 

awarię. 

Pan Radny Cezary Hoffman zwrócił się do Pani Wójt aby sporządzono dokumentację, 

której jasno będzie wynikało co do kogo należy w kwestii wodociągu.  Pan Czesław Żółtański 

stwierdził, że dokumentacja sprzed 40 lat nie pokrywa się z rzeczywistością i ciężko będzie 

na jej podstawie sporządzić dokładny opis. 

Radny Edward Kowalów poruszył kwestię klubu sportowego, który w dalszym ciągu 

nie uzyskał żadnych środków z budżetu gminy na działalność. Stwierdził, że sport zaczyna 

być „kulą u nogi” władz gminy. Zwrócił się o wyjaśnienie na piśmie sytuacji dotyczącej 

klubu sportowego. 

Pani Wójt odpowiedziała, że pieniądze w kwocie 10.000 zł są zabezpieczone w 

budżecie na działalność klubu. Aby pieniądze zostały przelane na konto „Iskry” jej 

przedstawiciele muszą pojawić się w Urzędzie Gminy w celu podpisania umowy. 

Pan Radny Leszek Wróbel odczytał treść oświadczenia przygotowanego przez Urząd 

Gminy dla mieszkańców ulicy Wiejskiej i 1 Maja odnośnie wykonania przyłącza kanalizacji 

sanitarnej  do oczyszczalni ścieków. Zarzucił, że wszystko odbywa się za plecami radnych i 

że brak jest komunikacji na linii Pani Wójt-Radni. 
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Pani Radna Danuta Cytlak zwróciła się z prośbą o interwencję policji na terenie 

Lubieszowa w związku ze zwiększoną ilością kradzieży w ostatnim czasie. 

Pan Radny Piotr Kowalski poprosił Panią Wójt aby zwrócić się do Starostwa 

Powiatowego z prośbą o uzupełnienie chodników po wyciętych kasztanowcach przy ul. II 

Armii WP. Ponadto należałoby udrożnić rów przy ul. II Armii WP ( okolice dawnej biblioteki 

w stronę gimnazjum) oraz uzupełnić/zabezpieczyć dziury przy ul. Polnej. Wnioskował także 

aby zwrócić się do Nadleśnictwa Wymiarki o wycięcie krzaków przy drodze leśnej 

prowadzącej z Wymiarek na Lutynkę. Co więcej poprosił aby ustalić kto z mieszkańców 

odprowadza ścieki do rowów i rzeczek oraz zadbać o zaprzestanie tego typu czynności. 

Pan Radny Kowalów zwrócił uwagę na stan drogi koło Pana Czyżewskiego i prosił o 

jej udrożnienie. Kierownik Pan Tomasz Dziok wyjaśnił, ze w chwili obecnej gdy część drogi 

jest rozmarznięta a druga część nadal zmrożona wszelkie czynności związane z nawiezieniem 

żwiru czy piasku zakończą się fiaskiem i zmarnowaniem materiału jedynie. Należy uzbroić 

się w cierpliwość. Pan Radny zwrócił się z prośbą aby podjąć działania w związku z fatalnym 

stanem drogi przy ul. Strzeleckiej. 

Pani Radna Barbara Szkodzińska zwróciła uwagę aby podjąć działania w związku z 

drogą na Lubartów, gdyż jest ona nieprzejezdna. 

Radny Jerzy Pilny poprosił aby zwrócić uwagę na zagrożenie jakie stwarzają 

spadające z dachu Kościoła Poewangelickiego w Witoszynie dachówki. 

Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Sołtys Wymiarek Jan Grygorowicz - kiedy przy ul. Kościuszki pojawi się tablica 

informacyjna. 

Pan Radny Jerzy Pilny - Kto odpowiada za finanse Gminy Wymiarki; za co 

odpowiada Główna Księgowa, która wg Statutu Gminy Wymiarki podlega Pani Skarbnik. 

Dlaczego do likwidacji ZGK w Witoszynie zatrudniono osoby z poza terenu Gminy 

Wymiarki. 

 Pani Radna Janina Bednarz – Na wstępie Pani Radna odczytała treść protokołu z 

nadzwyczajnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej dotyczącego zaniedbań w budynku dawnej 

biblioteki. Ponadto zwróciła się do pani Wójt aby określić koszt, cel i tytuł audytu 

przeprowadzanego w placówkach oświatowych Gminy Wymiarki, skąd znaleziono na to 

pieniądze. Ponadto określić całkowity koszt remontu przeprowadzanego w Urzędzie Gminy 

Wymiarki. Odpowiedzieć na pytanie gdzie znajdują się grzejniki z budynku dawnej 

biblioteki, co z nimi zrobiono. 
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 Pan Radny Edward Kowalów - wezwanie do lepszej współpracy między Panią Wójt a 

Radnymi Gminy Wymiarki opierające się na usprawnieniu komunikacji. 

 Pan Radny Piotr Kowalski - czy podjęto decyzję odnośnie wykorzystania środków z 

projektu Polska-Saksonia, czy środki zostaną wykorzystane czy zwrócone. 

 Pan Radny Leszek Wróbel - usprawnić funkcjonowanie BIP i odpowiedzieć kiedy na 

stronie internetowej pojawią się aktualne informacje obrazujące strukturę organizacyjną 

Urzędu Gminy Wymiarki. Czy istnieje Zarządzenie Wójta Gminy Wymiarki mówiące o tym, 

że z dniem 02.01.2012 r. dokonano zmiany struktury organizacyjnej Urzędu Gminy. 

Jak wygląda sprawa Punktu Informacji Turystycznej oraz Muzeum Historycznego. Zwrócić 

uwagę na szlaki rowerowe i ich oznakowanie, które jest zaniedbane. Pan Radny Cezary 

Hoffman - czy audyt jest konieczny, czy Pani Wójt posiada inne narzędzia służące kontroli 

oraz inne sposoby pozwalające na wyjaśnienie wszelkich wątpliwości z Dyrektorem Zespołu 

Szkół w Witoszynie. Pani Wójt poinformowała, że odpowiedzi na wszystkie interpelacje 

zostaną udzielone na piśmie i przekazane wszystkim Radnym. Poprosiła także 

Przewodniczącego Rady o możliwość zaproszenia na kolejną sesję Pani Audytor aby mogła 

opowiedzieć o zakresie swoich działań. 

Ad.7.  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

między sesjami. 

• Dnia 20 stycznia 2012 r. do Rady Gminy Wymiarki wpłynęło zawiadomienie o 

wszczęciu postępowania nadzorczego  z Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego, w 

sprawie Uchwały Nr XV/81/2011 Rady Gminy Wymiarki z dnia 29 grudnia 2011 r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wymiarkach. 

• W dniu 23 stycznia 2012 r. otrzymano z Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Zielonej Górze Uchwałę Nr 47/2012, podjętą w dniu 18 stycznia 2012 r., dotyczącą 

Uchwały Nr XV/82/2011 Rady Gminy Wymiarki w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2011 rok z dnia 30 grudnia 2011 roku. Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej stwierdziło w niej nieistotne naruszenie prawa polegające na błędzie 

rachunkowym w załączniku Nr 5. 

• W dniu 6 lutego 2012 otrzymano z Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Zielonej Górze Uchwałę Nr 116/2012 podjętą w dniu 1 lutego 2012 r., dotyczącą 

Uchwały Nr XV/77/2011 Rady Gminy Wymiarki z dnia 29 grudnia 2011 roku w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2025. 
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Kolegium RIO w Zielonej Górze stwierdziło w niej nieistotne naruszenia prawa 

polegające na: 

* nie spełnieniu relacji określonej w art. 243 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 

finansach publicznych (Dz. U. Nr 157, poz. 1240 ze zm. ) w latach 2015-2016 i w 

latach 2020-2023, 

* w załączniku Nr 2 nie określono limitu wydatków na  przedsięwzięcia w 

poszczególnych latach, 

* błędy rachunkowe z zał. Nr 2. 

• 9 lutego 2012 do Rady Gminy Wymiarki wpłynęło Rozstrzygnięcie nadzorcze  z 

Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego stwierdzające nieważność w całości Uchwały Nr 

XV/81/2011 Rady Gminy Wymiarki z dnia 29 grudnia 2011 roku zamieniającej 

uchwałę w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wymiarkach. 

 

Ad. 8. Sprawozdanie Wójta Gminy Wymiarki z działań podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami. 

• 04.01.2012r.  spotkanie z Senatorem Robertem Dowhanem w sprawie udrożnienia 

zjazdu na autostradę; 

• 10.01.2012 r. spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Transportu, Komunikacji i Dróg  w 

Starostwie  Powiatowym w sprawie stanie dróg powiatowych na terenie Gminy 

Wymiarki; 

• 11.11.2011 r. spotkanie z Dyrektorem GOKiB w sprawie organizacji imprez 

gminnych na rok 2012; 

• 19.01.2012 r. spotkanie z przedstawicielami władz Gminy Żary w sprawie możliwości 

pozyskiwania środków z projektu Polska-Saksonia; 

• 20.01.2012 r. spotkanie z przedstawicielem „Fermy Norek” Panem  Marcinem 

Dudajek w sprawie m.in. naprawy drogi na Lubartów; 

• 20.01.2012 r. spotkanie z Prezesem Huty Szkła Wymiarki, Panem Przemysławem 

Rzeźniczakiem w sprawie tytułu wykonawczego; 

• 23.01.2012 r. spotkanie z Prezesem Fundacji „Klub Otwartych Drzwi” w sprawie 

udziału w programie dożywiania dla mieszkańców gminy; 

• 25.01.2012 r. spotkanie w Remizie Strażackiej z mieszkańcami ulic Wiejskiej i I 

Maja; 
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• 27.01.2012 r. spotkanie z przedstawicielami Gazety Lokalnej a następnie spotkanie z 

Prezesem PKS-u w sprawie kursów autobusów; 

• 31.01.2012 r. odbyła się sesja nadzwyczajna; 

• 02.02.2012 r. spotkanie z przedstawicielką sekretariatu wspólnego programu 

operacyjnego Polska-Skasonia w sprawie dalszego rozwoju projektów; 

• 10.02.2012 r. spotkanie z Panią Joanną Kuryłowicz w sprawie finansowania 

przedszkola, 

• 13.02.2012 r. spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Transportu, Komunikacji i Dróg 

oraz z Członkiem Zarządu Powiatu w sprawie dróg powiatowych i wycinki drzew na 

terenie gminy; 

• 14.02.2012 r. odwiedziny Telewizji Rolniczej z Zielonej Góry w sprawie 

zawieszonych kursów PKS-u., tego samego dnia Gazeta Lokalna zainteresowała się 

sprawą Pani Włodarczyk; 

• 16.02.2012 r. spotkanie Komisji Oświaty z zarządem klubu sportowego Iskra, 

posiedzenie Komisji Oświaty w GOKiB oraz nadzwyczajne posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej w Urzędzie Gminy; 

• 22.02.2012 r. spotkanie w Urzędzie Gminy Żary Wójtów i Burmistrzów, członków 

Łużyckiego Związku Gmin i Zakładu Zagospodarowania Odpadów; 

• 28.02.2012 r. będzie miało miejsce Walne Zgromadzenie Wspólników Zakładu 

Zagospodarowania Odpadów; 

Ad. 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zmieniająca uchwałę  sprawie określenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z 

budżetu Gminy Wymiarki dla niepublicznych zespołów wychowania przedszkolnego i 

punktów przedszkolnych. 

W uwagach do projektu uchwały ustalono, że niezbędny procent dotacji wynosi 53,38 % 

co oznacza 200zł /dziecko. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 12 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 2 radnych 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

 Tekst uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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b) Ustalenia ramowego planu pracy Rady Gminy na 2012 rok. 

Nie wzniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

c) Przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok.     

Nie wzniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

d) Funduszu sołeckiego. 

Uwagi do projektu uchwały: Pan Radny Edward Kowalów – wniosek o przeznaczenie 

środków na fundusz sołecki do dyspozycji sołtysów gminy wg potrzeb. Pani Skarbnik 

wyjaśniła, że pieniądze z funduszu sołeckiego nie są do dyspozycji sołtysa jakby 

wskazywała na to nazwa. Gminy obecnie nie stać na ten fundusz. Gmina dopłaca do 

różnego rodzaju imprez gminnych wspomagając tym samym sołectwa. Potrzebne środki 

na fundusz sołecki to ok. 50.000zł na co obecnie gminy nie stać. Projekt uchwały poddano 

pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 8 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 6 radnych 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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e) Wystąpienia Gminy Wymiarki z Rady Fundacji „Lokalna Grupa Działania Bory 

Dolnośląskie”. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 13 radnych 

Przeciw: 1 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta większością głosów. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

f) Zmiany uchwały Nr XXII/168/2001 Rady Gminy w Wymiarkach z dnia 28 grudnia 

2001 r. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

g) Uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Wymiarki 2012-2016. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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h) Zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Wymiarki 

do realizacji projektu „Lubuski e-Urząd”. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

i) Zmieniająca uchwałę w sprawie statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Wymiarkach. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Głosowanie w sprawie uchwały: 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

Za : 14 radnych 

Przeciw: 0 radnych 

Wstrzymało się: 0 radnych 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Tekst uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

j) Zmiany uchwały budżetowej na 2012 r. 

Uwagi do projektu : Pan Radny Leszek Wróbel – nie zgadza się z obcięciem kwoty 

15.000zł  na renowację zabytków; wyraził zastrzeżenia co do ponownego ujęcia zakupu 

wykaszarki w projekcie uchwały.  Pani Wójt wycofała projekt uchwały spod obrad 

Rady Gminy. 

10. Wolne wnioski i zapytania c.d. 

Pan Radny – Czesław Żółtański : czy ciągnik komunalny podoła wykaszarce; 

Czy możliwe będzie świadczenie usług przez Gminę Wymiarki przy użyciu wykaszarki. 

Pan Tomasz Dziok – istnieje możliwość wykaszania rowów przy drogach powiatowych na 

terenie gminy przy użyciu wykaszarki, kwestia decyzji Starostwa. Za pomocą wykaszarki 

można wykaszać dwie strony rowu. 

Pan Radny Jerzy Pilny – Starostwo chce wrobić Gminę Wymiarki w wykaszanie 

drugiej strony rowu, głowica w wykaszarce na pewno się uszkodzi. Należy spisać umowę ze 

Starostwem a dopiero później kupować tego typu sprzęt. 
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Pan Radny Leszek Wróbel - Czy to prawda, że pracownicy Referatu Gospodarki 

Komunalnej wycięli drzewa owocowe na prywatnej posesji, dlaczego do tego doszło skoro 

nie mieli pozwolenia. Pan Dziok – zgadza się, wycięto drzewa przy drodze gminnej. To 

zależy czy te drzewo znajdowało się na prywatnej działce czy w pasie drogi. 

Radny Piotr Kowalski – podziękowanie dla Pana Dzioka za udrożnienie rowów na 

„Jeziorku”.  

Pani Wójt wygłosiła oświadczenie, do którego została zobligowana przez Prezesa 

klubu sportowego Iskra. Dotyczył on sprostowania informacji w lokalnej prasie odnośnie 

sprawozdania finansowego klubu za ostatnie 3 lata. Pismo, które wpłynęło do Urzędu Gminy 

27 lutego 2012 r. stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Jednocześnie Pani Wójt 

odczytała sprawozdanie finansowe klubu sportowego za ostatnie 3 lata i przekazała to 

zestawienie przedstawicielom Gazety Lokalnej obecnym na sesji. Tabela z zestawieniem 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Pani Wójt przedstawiła ofertę fundacji „Klub Otwartych Drzwi” – dostarczanie dla 

500 mieszkańców gminy żywności przez rok. Potrzebna kwota dotacji to 12.000zł/rok. 

Zwiększenie środków na ten cel odbyłoby się w ramach budżetu OPS.  

Pan Hoffman zaproponował aby pieniądze z audytu przeznaczyć na fundację. Radni wyrazili 

zgodę na szukanie środków w budżecie na ten cel.  

 

Ad. 11. Zamknięcie obrad XVII sesji. 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Pan Piotr Adamek- Przewodniczący Rady 

Gminy Wymiarki zamknął obrady XVII  Sesji Rady Gminy Wymiarki. 

Na tym protokół zakończono. Protokół zawiera 14 stron, ponumerowanych od 1 do 14 

Sesja trwała nieprzerwanie od godz. 16:00 do godz. 19:20 . 

 

 

 

Protokołowała:                                                                                Przewodniczący Rady 

 

Paulina Czubińska                                                                                  Piotr Adamek 


